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Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: wykonania ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż Górczynki oraz remontu nawierzchni alejki od 

ul. Burszty do ul. Głogowej. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z rozpoczętym postepowaniem przetargowym „Aktualizacja Projektu bazowego dla zadania 

pn. „Przebudowa cieku Górczynka” zwracam się z prośbą o uwzględnienie w ramach niniejszej aktualizacji 

dokumentacji poniższych zagadnień: 

 wykonania wzdłuż Górczynki drogi pieszo-rowerowej – droga taka stanowiłaby ciąg spacerowy 

oraz rowerowy, od ulicy Góreckiej do ul. Opolskiej i dalej w kierunku Lubonia do istniejącej 

kładki pieszo-rowerowej nad autostradą A-2. Połączenie takie jest istotne w kontekście planów 

budowy osiedla wielorodzinnego w rejonie ul. Opolskiej – zapewniałoby połączenie rowerowe 

w kierunku centrum miasta oraz byłoby alternatywą dla przejazdu rowerem ul. Jesionową. 

Zgodnie z aktualną dokumentacją, przejście i przejazd rowerem będzie możliwe tylko na 

fragmencie wzdłuż zbiornika retencyjnego (od ul. Kluczborskiej w kierunku Osiedla Powstańców 

Śląskich) 

 naprawy nawierzchni asfaltowej przejścia od skrzyżowania ul. Burszty/Sucharskiego do 

skrzyżowania ul. Głogowej/Brzozowej – przejście to przebiega nad Górczynką i jest w złym 

stanie technicznym. Stanowi ważny ciąg dla pieszych i rowerzystów – dojście ze Świerczewa do 

szkół, przystanków autobusowych, przychodni zdrowia i sklepów. W związku z pracami 

budowlanymi, zapewne nastąpi pogorszenie stanu nawierzchni asfaltowej. W ramach jednej 

inwestycji możnaby zaplanować poprawę stanu przejścia. 

 

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

         Tomasz Wierzbicki 

 

 


